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 Rok 2023 byl na počet výjezdů klidnější než předchozí roky, byli jsme operačním 

střediskem povoláni celkem k 30 událostem. Hned první zásah proběhl  17 minut 

po půlnoci 1.ledna  2023  v Neratovicích. Jednalo se o požár sklepa od zábavní 

pyrotechniky.  Účastnili jsme se tedy 16 výjezdů k požárům, 11 x se jednalo o 

technickou pomoc, 1 o únik oleje a 2 krát se pak jednalo o planý poplach.  

Jednou byla jednotka oslovená zdravotnickou záchrannou službou k výjezdu 

s AED na náhlou zástavu oběhu na poštu do obce Dřísy, následně byl z důvodu 

dlouhého dojezdového času výjezd zrušený.  

Během vánočních svátků, kdy se Labe na území našeho města dostalo až na třetí 

povodňový stupeň, jsme prováděli monitoring vodního toku. Nebylo však potřeba 

našeho zásahu, protože během povodní nedošlo k větším škodám na majetku našich 

občanů. Po opadnutí velké vody jsme s tatrou očistili příjezdovou komunikaci do 

chatové oblasti v Rudči.  

Z našeho pohledu byly největšími zásahy: 

Ø Požár odsávání ve firmě vyrábějící plastové palety v Měšicích 

Ø Požár budovy firmy na zpracovávání dřeva v Čelákovicích 

Mnoho času je třeba také věnovat odborné přípravě. Pro letošní rok je vymyšlený 

modul školení novým způsobem a to tak, že si školení připraví každý člen jednotky 

a následně jej přednese ostatním.  Za odbornou přípravu je u nás zodpovědný Petr 

Hamšík, kterému patří velké poděkování za aktivní přístup.  

Ve sboru máme další nově proškolené hasiče ze základů zdravotnických znalostí, 

tímto kurzem si projdou všichni členové jednotky a pro velký zájem o zdravovědu 

budou v letošním roce proškolené i naše hasičky. Michal Vítek úspěšné splnil 

zkoušku na velitele družstva, Martin Trnka se pak stal po kurzu strojníkem a 

Michal Vojtěch absolvoval kurz nositele dýchací techniky.  

Nyní vás okrajově seznámím s loňským rozpočtem, podrobnější zprávu vám pak 

sdělí Láďa v samostatném bodě. 

Jako každý rok jsme od města dostali 450 000 korun. Tento rozpočet se podařilo 

navýšit o dotaci od firmy Orlen Unipetrol a to ve výši 115 000. Z této dotace byl 

zakoupený rozpěrný válec, ochranné dečky a sada podkládacích klínů. Za tuto 

dotaci patří velké poděkování veliteli HZSP Spolana a.s. Martinu Tomimu. 

Další dotaci, kterou se podařilo získat, byla dotace od středočeského kraje ve výši 

35 000 korun, za tuto dotaci byly pořízeny dvě tlakové lahve k dýchacím 

přístrojům. 
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V červnu byla podepsána smlouva o požární ochraně s obcí Tišice. Obec Tišice 

nám od podepsání smlouvy vyplatila částku ve výši 50 000 korun. V roce 2024 

byla tato částka stanovena na 100 000 korun za rok. 

 A jako poslední byla získána dotace od HZS, dotace za uskutečněné zásahy, PHM 

a akceschopnost ve výši 63 000 korun. Za tuto dotaci byly pořízeny dva suché 

obleky na záchranu z vody.  

Díky dotacím byl rozpočet jednotky navýšený o 263 000 korun na celkovou částku 

713 000 korun. 

Žádná z těchto dotací by se neuskutečnila, nebýt dobré spolupráce s městem 

Kostelec nad Labem a vstřícnému přístupu našeho pana starosty Pepy Chalupy, 

kterému patří velké poděkování.  

Nakoupené vybavení si pak můžete prohlédnout. 

V listopadu loňského roku na akci poděkování za práci jste obdrželi softshelové 

bundy v pořizovací hodnotě 100 000 korun, jsem velice rád, že jsme tuto částku 

neplatili a bundy nás stály necelých 10 000 korun. A ne nebojte, kradené nejsou… 

Náš rozpočet pro rok 2024 byl navýšený z původních 450 000 na částku 600 000 

korun. S velkou radostí vám chci oznámit, že k navýšení rozpočtu došlo z důvodu 

plánování a vypracování projektu na rekonstrukci budovy hasičárny. V loňském 

roce došlo k vypracování studie možného vzhledu, letos bude vypracován projekt a 

v příštím roce by mohla proběhnou rekonstrukce. Ale nechci předbíhat, zatím jsme 

jenom u razítek… Nyní bych vás seznámil se studií. 

 

Závěrem mi dovolte poděkovat Mácovi, který se stará o kondiční jízdy strojníků, 

opět Mácovi, Martinovi a Radimovi, kteří se starají o techniku. Michalovi, který 

se staral o úklid hasičárny, byť to neměl na starosti. Petrovi a Petrovi za vedení 

facebookových a webových stránek. Pavkovi, který se stará dýchací přístroje a 

letos konečně provedl revizi elektrického zařízení.  

V neposlední řadě poděkování patří moji ženě, která to se mnou díky hasičům 

nemá lehké a taky těm, které jsem nezmínil, ale vždy přiloží ruku k dílu, ať už na 

výjezdech nebo při práci tady v hasičárně.  

Závěrem chci poděkovat městu Kostelec nad Labem za vynikající spolupráci. 

Děkuji   

 


